
                                                     Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.  augusta   2021. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce   

                p. Ján Tarana, poslanec OZ 

                p. Anna Ďuratná, poslanec OZ 

                p. Martin Kuchta, poslanec OZ 

                p. Martin Turčák, poslanec OZ 

                p. Jaroslav Tarana, poslanec OZ  

 

Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Červená Dana, Vladislav Piják .  

 

Program:  

1. Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

3. Zmena rozpočtu 

4. Návrh VZN Obce Ochodnica č. 1/2021 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienky úhrady v školských zariadeniach v zriaďovacej pôsobnosti obce  

5. Kompostéry. 

6. Verejné osvetlenia 

7. Voda 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

1.Otvorenie 

Starosta obce privítal všetkých prítomných a oboznámil ich s dnešným programom, poslanci 

ho jednohlasne schválili.  

  

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.       

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomný: 

Nehlasovali: 

 

2. Voľba  návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

     Do návrhovej komisie určil:     p. Matin Kuchta, Anna Ďuratná 

     Overovatelia zápisnice:            p. Ján Tarana, Martin Turčák  

     Zapisovateľka:                          p. Červená Dana 

 

 



Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná 

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

 

3. Rozpočet  

 

Predseda finančnej komisie  p. Jaroslav Tarana informoval, o úpravách rozpočtu č. 5 a č. 6 , 

kde sa jednalo o nákup nádob na bioodpad, nákup materiálu z dotácie obce pre DHZ 

Ochodnica a úhrada  nákladov za testovanie občanov.  Finančná komisia  ohľadom úpravy 

rozpočtu zasadala viac krát a odporúča schváliť zmenu rozpočtu č 5. č 6. a predloženú úpravu 

č 7.  

 

OZ schválilo rozpustenie Rezervného fondu vo výške  25 722 €.  

Výkup pozemkov                        16 511 € 

Rekonštrukcia pred KD                5 869 € 

Dokončenie KD                            3 342 € 

 

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.   

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

 

Úprava rozpočtu č. 7  

Rozpočtové opatrenie č. 7 upravuje výdavky na výkup pozemkov pod ZŠ, dokončenie 

izolácie  KD a  vstupu KD, rekonštrukciu ciest – asfaltovanie pre KD, oprava ciest, oprava 

verejného osvetlenia, oprava budov. Uvedené výdavky sú kryté rozpustením rezervného 

fondu a úpravou prímu CVČ.  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5  a č. 6.  

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.     

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

 

 

 

 



 OZ schválilo úpravu rozpočtu s rozpočtovým opatrením  č. 7. 

  

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.   

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

 

4. Návrh VZN Obce Ochodnica č. 1/2021 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienky úhrady v školských zariadeniach v zriaďovacej pôsobnosti obce  

Účelom VZN je  určenie výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou v školských zariadeniach zriadených obcou Ochodnica a stanovenie 

postupov a podmienok pre úhradu tohto príspevku. V školskom zariadení v CVČ budeme mať 

len žiadateľov do 15 rokov. VZN nezahŕňa dotáciu MPSVaR úpravu stravovania, nakoľko  

rodičia si v malom počte ( 6 rodičov)  uplatňovali nárok na dotáciu. Radšej si uplatňovali 

nárok na  daňový bonus.  

Poslanec Ing.Milan Mizera poslal pripomienky ku návrhu VZN. Kontrolór obce Ing.Stanislav 

Jančiga pripomienky predniesol a vydal ku ním vyjadrenie.  Ďalej udal, že pripomienky sú 

akceptované a zakomponované v návrhu VZN č.1/2021. 

OZ v Ochodnici prerokovalo  návrh VZN Obce Ochodnica č. 1/2021 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školských zariadeniach v zriaďovacej 

pôsobnosti obce.  

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.     

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

 

OZ v Ochodnici sa uznáša na VZN Obce Ochodnica č. 1/2021 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov a podmienky úhrady v školských zariadeniach v zriaďovacej pôsobnosti 

obce 

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.   

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj  

Nehlasovali: 

     



5. Kompostery  

 

Starosta uviedol, že Občania, ktorí  nemajú  ešte komposter zaobstaraný  mali možnosť sa 

nahlásiť  na obecný úrad aby obec vedela koľko komposterov je potrebné zakúpiť . Zatiaľ sa 

zapísalo približne 25 občanov. Máme v pláne zakúpiť 50 ks komposterov. Kúpili sme 4 

nádoby ku bytovke na bioodpad ich cena je zhruba 1000 €.  Občania môžu mať aj vlastný 

komposter na bioodpad. Občania, budú  vyzvaní k podpisu čestného prehlásenia, že 

kompostujú biologicky rozložiteľný odpad v kompostéri.  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o stave komposterov. 

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.       

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing.Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

 

 6. Verejné osvetlenie 

 

Poslanec Jaroslav Tarana, na základe sedenia komisií,  navrhuje aby sa vypracovala 

dokumentácia celého verejného osvetlenia, koľko máme svetelných bodov, odberných miest 

na meranie  verejného osvetlenia, akú máme výšku hlavných ističov, atď.  Na základe 

takýchto informácií vieme zabezpečiť verejné obstarávanie na opravu a údržbu verejného 

osvetlenia.  

Starosta obce uviedol, že  sa vykonali opravy verejného osvetlenia na základe objednávok. 

 

OZ navrhuje vypracovanie dokumentácie celého verejného osvetlenia do nasledujúceho 

zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.     

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj 

Nehlasovali: 

      

 

7. Voda  

Starosta informoval o ďalšej poruche na vodovodnom potrubí, ktorá sa odstránila. Porucha sa 

nachádzala v tesnej blízkosti nedávno odstránenej poruchy. Potrubie od veľkého vodojemu  

až po domy nad Obecným úradom je ešte stále železné a tu sa vyskytujú najčastejšie poruchy. 

Je nutné ho celé vymeniť, lebo sa nám poruchy budú stále vyskytovať.  

Podľa štatistiky  za posledný rok je obec  ohľadom vody v strate – dodal kontrolór obce.  



OZ poverilo starostu obce rokovaním so spoločnosťou SEVAK ohľadom prevzatia vodovodu 

do jej správy.  

 

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.      

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj  

Nehlasovali: 

 

8. Rôzne 

 

Vladislav P. sa informoval o stave cesty, ktorá vedie ku jeho rodinnému domu. OZ odporučilo 

občana na stavebnú komisiu a presunúť do ďalšieho OZ. 

 

9 Diskusia  

Starosta obce oboznámil poslancov ohľadom žiadosti od Martina Kuchtu, kde žiada obec 

o prenájom časti pozemku v obci Ochodnica. Keďže, žiadateľ podľa ústnej informácie žiada  

len o časť pozemku, ktorá  nebola presne špecifikovaná je potrebné doplniť žiadosť.  

OZ v Ochodnici žiada doplnenie žiadosti o  výmeru a náčrt pozemku na prenájom.  

Hlasovanie: 

Za: Ján Tarana, Mgr. Jaroslav Tarana, Martin Kuchta, Martin Turčák, Anna Ďuratná.      

Proti:0                                     

Zdržal: 0 

Neprítomní: Ing. Milan Mizera, Karol Šamaj  

Nehlasovali: 

 

10. Záver 

Nakoľko nebolo viac pripomienok starosta obce poďakoval poslancom a občanom za ich 

prítomnosť a ukončil obecné zastupiteľstvo.  

 

Overovatelia:  

Ján Tarana................................... 

Martin Turčák.............................. 

                                                                                                           Radoslav Ďuroška 

                                                                                                                starosta obce 

 


